
PROTOKOI-, NR IV / 10
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

zwolanej na wniosek Burmistrza Miasta Jgdrzejowa
odbyej w dniu 30 grudnia2}lO roku

w krkalu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie l40s Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

IV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;

Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy zglosll kandydaturE radnego Alfreda Bialego na sekretarza obrad.

Radny Biaty wyrazll zgodg.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla kandydaturE radnego Alfreda Bialego na

sekretarza obrad.
Na salE obrad przybyljeden radny; obrady kontynuowano przy obecnoSci2} radnych.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku

budzetowego 2010 r. oraz okreSlenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatk6w.
3. Uchwala w sprawie: nalohenia na Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jqdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego zadania.
4. Zamkniecie obrad.

Ad. 2.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
[Jwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
[Jwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr IV/17110 w sprawie ustalenia

wykazu wydatkow niewygasaj4cych z uplywem roku budzetowego 2010 r. oraz okreSlenia
ostatecznego terminu dokonania tych wydatkow, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
/Uchwala nr IV/171I0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 3.
WiceprzewodniczEcy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e ta uchwala na dzisiejszej sesji, to kwestia

pewnej higieny pracy. Corocznie podejmowana jest taka uchwala, ale zawsze bylo to robione
polniej, z mocq obowi4zywania od 1 stycznia. W rym roku zostaje zmieniona ta zasada.
Sama idea punktu konsultacyjnego nie podlega dyskusji.

Uwag nie zgloszono.
WiceprzewodniczEca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.



Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigta uchwalg nr IV/I8/10 w sprawie: nalolenia na

Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego
zadania, nastgpu j 4c 4 i loSci4 glos6w:
Za _ 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwal a nr IY ll8l1 0 w zalqczeniu do protokolu/.

Burmistrz Marcin Piszczek zaprosil na Sylwester pod Gwiazdami przed
Jqdrzej owskim Centrum Kultury.
Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, o naborze grant6w w ramach Europejskiej
Promocji Rozwoju Wsi Polskiej. Nab6r jest do 1 5 stycznia. Kwota dofinansowania
do projektu wynosi 10 000. Jeheli projekt opiewa na tg kwotE - nie tzeba wkladu wlasnego
w postaci got6wkowej. Wklad wlasny mole Stanowic praca wolontariuszy lub praca
beneficjenta. Przy projektach wsp6lfinansowanych z funduszu soleckiego kwota
dofinansowania mohe wzrosnq6 o kolejne 5 000. Te Srodki nie sq duze; w jednym naborze
jest 150 000 do rozdysponowania. W 2010 roku byly 4 nabory. Projekty se generalnie
skierowane na wsie , fl& wsparcie organizacji pozarzqdowych, aczkolwiek beneficjentami
mog4 byi r6wniez rady soleckie - w6wczas gmina musi zagwarantowai wyodrEbniony
rachunek bankowy dla realizacji projektu. Gmina JEdrzejow nie musi dofinansowywai,
aczkolwiek moze. Wklad wlasny nie jest okreSlony; mohe byc bezgot6wkowy . Przy wkladzie
gotowkowym molna siE ubiegai o zwiEkszenie kwoty dofinansowania.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Pawel Blaszkiewicz i Burmistrz Miasta
Jqdrzejowa Pan Marcin Piszczek zloLyli Zyczenia noworoczne.

A d . 4 .
PrzewodnrczEcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewrcz o godzinie 7420 zamkn$ obrady

IV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
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